
(9) Förslag på dagordning för styrelsemöte för  

Hörbybrukshundklubb 

1 november 2022 

 

Närvarande: Marie Nordgren, Tove Strutz, Gittan Dany, Ingrid Dahlström, Lotti Knutsson, 

Peter Rödseth 

Icke närvarande: Ingalill Lundberg, Josefine Trotsig, Gabrielle Svahn 

1. Mötets öppnades och Marie Nordgren hälsade alla välkomna. 

2. Val av mötesordförande: Marie Nordgren 

3. Val av protokollskrivare: Tove Strutz 

Val av 1 justerare: Peter Rödseth 

4. Fastställande av dagordningen: denna godkändes med tillägg punkterna 7b, 9g, 9l 

Föregående protokoll: Läggs till handlingarna 

5. Ekonomi: Kassören, Ingrid Dahlström redovisar ekonomin 

6. Inkommande post: 

a. Post från Titti Holst: Ligger som punkt 9 h under styrelsens ärenden för dagen. 

b. Kallelse till distriktsmöte 16/11 

Ordförande Marie Nordgren, vice ordförande Tove Strutz, kassör Ingrid Dahlström.  

 

7. Styrelsens ärende för dagen: 

 

a) Vattenräkning 

Hörby kommun har tidigare inte debiterat klubben för vatten, men nu meddelat att de 

kommer att debitera klubben för vatten retroaktivt sedan 2022. De meddelar i brev 

220823 att de kommer att debitera klubben i Mars 2023. 

Styrelsen beslutar att Tove Strutz skriver svar till kommunen angående vattenräkning 

och önskan om att debitering skall ske from 2023. 

b)  Klubbkläder 

Beslut att flytta frågan till medlemsmötet och där lyfta önskan om en arbetsgrupp som 

kan arbeta fram ett förslag till klubbkläder. 

c) Budget för festkommitté julfesten/medlemsmötet 10 dec kl. 16.00 

Julfest kommer att ske i anslutning till ordinarie medlemsmöte. Medlemsmöte 

kommer att starta 16.00 och efterföljs av julfest kl. 17.30. 

Festkommittén önskar en budget på 250 kr/person. Festkommittén planerar för en 

anmälningsavgift på 100 kr/per person som är medlem, 150 kr/person icke medlem 

(för att undvika anmälningar som sen inte kommer). Inbjudan till julfest och 

medlemsmöte kommer utöver den officiella inbjudan till medlemsmötet även att gå 

ut via klubbens Facebook sida samt instagramsida.  

d) Offerten från TJG byggnadsplåtsslageri AB 



Frågor finns kring offerten. Marie Nordgren kontaktar TJG byggnadsplåtsslageri AB för 

förtydligande. 

Fler offerter krävs för att styrelsen ska kunna ta ställning till ett kostnadseffektivt 

förslag. Marie Nordgren och Lotti Knutsson kontaktar plåtslagare och snickare för fler 

offerter. 

e) Enkät utvärdering till instruktörerna 2021, 2022 

Ansvarig för HUG saknas i dagsläget och ansvaret landar därför hos styrelsen. Ingrid 

Dahlström har utarbetat ett förslag på en enkät till klubbens instruktörer för att 

inventera vilka instruktörer som är aktiva, vilken kompetens som finns bland 

instruktörerna samt vad instruktörerna önskar få utveckla. Lotti Knutsson skickar ut 

enkäten i mail till klubbens instruktörer samt tar emot svaren. 

f) Sektorn Bruks/lydnad (Fenix) Pauline 

Pauline Nordh har kontaktat tidigare ansvarig Lennart Hornemark med en önskan om 

att ta över ansvaret för bruks/lydnadssektorn. Lennart har svarat att han gärna lämnar 

över ansvaret. Styrelsen beslutar att utse Pauline Nordh till ansvarig för 

bruks/lydnadssektorn. 

g) Kameraövervakning 

Minneskortet har inte lämnats in för genomgång. Euronics kan ta ut en logg från 

minneskortet. Marie Nordgren tar kameran och sin telefon där appen finns till euronics 

för att ta ut logg. 

Ingrid Dahlström har varit i kontakt med jurist på SKK som säger att vi som klubb inte 

är tillståndspliktig för att sätta upp en kamera. Då har juristen inte tagit ställning till att 

klubben ligger på arrenderad mark.  

I kontakt med Kirsten Silow Örnberg, Skånedistriktet meddelar hon att hon uppmanat 

klubbens revisor Titti Holst att kontakta SBK centralt för att begära en föreningscoach. 

Hon uppmanar styrelsen att när en föreningscoach utsetts, kalla till ett extra insatt 

medlemsmöte där enbart kamerafrågan diskuteras. 

h) Brev från Titti revisorn / svara på 

Ordförande Marie Nordgren, kassör Ingrid Dahlström och ledamot Lotti Knutson får i 

uppdrag att tillsammans formulera ett svar till Titti. Tittis frågor gäller 

kameraövervakningen. Tove Strutz och Peter Rödseth påtalar vikten av att det i svaret 

till revisorn framgår att de diskussioner som förts i styrelsen har skett före årsmötet 

2022 då de båda tillträdde styrelsen. De kände därför inte till att kameran diskuterats 

eller monterats. 

i) Medlemsmöte dagordning + årsmötesdatum 

Dagordning till medlemsmöte fastställs. 

Årsmöte planeras 230219. Marie Nordgren skickar ut inbjudan senast 230101. En 

inbjudan kommer inom kort och det kommer att skickas ut påminnelser. 

j) Kontakt med distriktsstyrelsen 



Tove Strutz har varit i kontakt med Kirsten Silow Örnberg ang föreningscoach. Kirsten 

har informerat om att hon har uppmanat Titti Holst att göra en begäran om 

föreningscoach hos SBK centralt. 

k) Julklapp till instruktörerna 

Bordläggs 

l) Frivården/el vita boden/ dörr köket/inköp dörr ca 1200 

Med start under november kommer en man att avtjäna 50 h samhällstjänst på 

klubben.  

Han kommer att tilldelas uppgifterna att byta dörr i köket samt att gräva ner elrör 

mellan stuga och container. 

Styrelsen beslutar: att köpa in en ny dörr och karm till köket för att handikappanpassa 

stugan ytterligare. Priset beräknas landa på ca 1200: -.  

El behöver dras till vitacontainer.  

 

8. Genomgång av åtgärdslistan 

Inga nya punkter. 

 

9. Övriga frågor 

10. Nästa styrelsemöte 6 december kl 19.00. Medlemsmöte 10 december kl 16.00, julfest 

efteråt. 

11. Mötesordförande Marie Nordgrentackade för visat intresse och avslutade mötet. 

 

 

 

 

 

 Ordförande Marie Nordgren  protokollskrivare Tove Strutz 

 

 

 

 

Justerare Peter Rödseth 


